

Happy October Haines family,

I hope you are enjoying the weather so far.

You should have received a copy of your child's progress report today. If not, please check on Aspen for their grades.

Thank you again for being so patient with us with the gym shirts this year.

Parents, you can purchase them during the day in the main office from 9-11AM ONLY. You can always have your child come to the main office with \$7.00 to pay for the shirt, if you unable to make it at that time.

Parents, please continue to support you child and their teachers by logging on to ASPEN and Google Classroom and communicating regularly. Let's continue our partnership for the children this year. Please be on the lookout for more information on School CNXT within the next week or so.
<https://www.cps.edu/sites/back-to-school/health-safety/safety-best-practices/>

The weather is supposed to be beautiful this weekend, so enjoy.

興氏家庭, 十月快樂!

希望您喜歡目前秋天的天氣。

今天您應該收到了孩子的進度報告副本。如果沒有, 請查看 Aspen 孩子的成績。

再次感謝您今年耐心等待購買運動衫。

家長們, 您只能在早上上午 9 點到 11 點(這個時間段)在辦公室購買運動衫。如果您這時段無法前往, 您的孩子自己可以隨時在辦公室購買, 每件運動衫 \$ 7.00。

家長們, 請繼續通過登錄 ASPEN 和 Google Classroom 並定期支持您的孩子和他們的老師交流。今年讓我們繼續為孩子們建立夥伴關係。請留意下星期即張發放, 有關學校新的「溝通平台 School CNXT」的訊息

<https://www.cps.edu/sites/back-to-school/health-safety/safety-best-practices/>

這個週末的預測, 天氣應該是美好的, 好好享受吧!